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Op te bergen 
in de band van 
17 maart 2010 
 
 
de leden van de commissie wordt 
verzocht hun eventuele opmerkingen 
binnen acht dagen na ontvangst aan 
de commissiegriffier mede te delen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
van de vergadering van de  
Statencommissie Cultuur en Welzijn 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
gehouden op 10 maart 2010 

 
 
 
 

Samenvatting 
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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Cultuur en Welzijn 
 
Woensdag 10 maart 2010  
 
 
U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 
DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 10 maart 2010 is als bijlage opge-
nomen bij deze samenvatting. 
 
 
Aanwezig:  
J. Slagter (voorzitter) 
J.J. Baltes (VVD) 
H.H. van de Boer (VVD) 
D.B. Dijkstra (CDA) 
mevrouw W.G. Goudriaan-Visser (PvdA) 
E. Hemsteede (PvdA) 
mevrouw M.J. Kaal (CDA) 
K. Kuipers (GroenLinks) 
mevrouw W.L.M. Mastwijk-Beekhuijzen (CDA) 
mevrouw J.H. Mustamu (PvdA) 
mevrouw J.M. Pannekoek-van Toor (VVD) 
mevrouw G.H. Smith (GroenLinks) 
mevrouw M. Stijkel-Kuijpers (ChristenUnie) 
A. van der Tuuk (PvdA) 
J. Vester (SP) 
 
S.J. Ronda, wnd. commissiegriffier 
 
Voorts aanwezig de leden van GS: 
mevrouw A. Haarsma (PvdA) 
 
Afwezig: 
R.D. Esseveld (SP) 
H. Beerda (PvdA) 
T. Stelpstra (ChristenUnie) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering en de agenda wordt vastgesteld. De VVD vraagt aan het CDA of 
men alsnog kan instemmen met het amendement over het PNS (PS 17 februari 2010), gelet op de 
inhoud van de brief van het CDA waarin wordt gevraagd het stuk over de steunfuncties van deze 
agenda te halen.  Volgens het CDA kan men met een deel van het amendement meegaan, maar met 
de strekking van een aantal onderdelen niet. Het amendement is als besluit van de meerderheid van 
PS een bestuurlijk gegeven. 

 
2. Samenvatting vergadering 20 januari 2010 en de lijst van toezeggingen 
Alle toezeggingen zijn afgedaan. 
Het verslag wordt vastgesteld. 

 
3. Ingekomen stukken 
De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 
De brief van GS over de afdoening van toezeggingen impliceert dat GS op korte termijn een rapport 
zal uitbrengen over de gevolgen van de bevolkingsdaling. 
 
4. Rondvraag 
De fractie van GroenLinks stelt vragen aan GS over plaatsing van de openbare basisschool ‘Het Oe-
lebred’ in Tynaarloo op de lijst van zeer zwakke scholen. Deze vragen worden ter vergadering beant-
woord. Gedeputeerde Haarsma geeft aan dat de provincie de laatste drie jaar actief is in het terug-
dringen van zwakke scholen en dat onlangs een kwaliteitsakkoord rijk-provincie-gemeenten-
schoolbesturen is afgesproken om het beleid op dit punt een verdere stimulans te geven. 
Zij zegt toe dat de onderwijsmonitor aan de commissieleden wordt gestuurd. 
 
De fractie van GroenLinks stelt vragen aan de commissieleden over de toekomst van het onderzoeks-
bureau OCWZ. Afgesproken wordt dat de statengriffie via het presidium een conceptopdracht zal for-
muleren waarmee de klankbordgroep aan de slag kan. Dit punt kan dan in de volgende vergadering 
opnieuw worden geagendeerd.  
 
5. Statenstukken/brieven 
 
5a. Brief van gedeputeerde staten van 4 februari 2010 over Uitvoeringsprogramma Jeugdzorg 

2010 
Inhoud van de brief: In de jaarlijkse Uitvoeringsprogramma’s Jeugdzorg wordt het beleid uitgewerkt 
dat is vastgesteld in het Meerjarenbeleidskader jeugdzorg 2009-2012. GS beogen hiermee duidelijk-
heid te geven naar alle partners over de resultaten van 2009 en de concrete, afrekenbare maatrege-
len voor 2010, over de verdeling van de beschikbare financiën voor 2010, verantwoording van de be-
steding over 2008 en een prognose voor de komende jaren.    
 
Samenvattende reactie van de fracties. 
Alle fracties complimenteren het college met het uitvoeringsprogramma. Ook over de opzet van de 
pilot en het ontbreken van wachtlijsten is men positief. Vragen zijn er bij het opzetten van de Centra 
voor Jeugd en Gezin (CJG), de toegevoegde waarde en de benodigde kwaliteit daarvan.  
Het CDA wil weten welke prestatie-indicatoren in de jeugdzorg zijn gehanteerd en vraagt of er vol-
doende pleeggezinnen zijn. De CU vraagt of het sturen op productieresultaten bij BJZ intussen is ge-
realiseerd. Ook vraagt men of het meedoen aan de ketensamenwerking Van Signaal tot Actie kan 
worden opgelegd. GL vraagt of de brede scholen ook betrokken zijn bij de samenwerking in het CJG 
(Triple P). Men wijst op de mogelijkheid van eigen kracht-conferenties om de eigen kracht van families 
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te stimuleren en men vraagt naar de mogelijke betekenis van de Wet Wij bij de zorg voor zwerfjonge-
ren binnen BJZ en naar de wenselijkheid van het monitoren van mogelijk terugvalgedrag. 
De VVD legt de nadruk op de noodzaak van een heldere bestuurlijke visie en de structurele aandacht 
voor het voldoen aan kwaliteitseisen, zowel wat betreft de prestatie-indicatoren (van BJZ) als de kwali-
teitsinformatie van Yorneo, een en ander via een apart hoofdstuk over kwaliteit. De SP wijst op de 
noodzaak van vroegsignalering via huisartsen en kinderartsen, meer aandacht voor fysieke aspecten, 
de gevolgen van vroegtijdig schoolverlaten en men vraagt naar de oorzaak van de groei van het aan-
tal cliënten, ondanks de structuurverbeteringen. De PvdA vraagt aandacht voor de ‘eigen’ kinderen in 
het pleeggezin, voor de eisen aan cliëntvertrouwenspersonen, de kwaliteitsbewaking van de zorgad-
viesteams (ZAT) en men vraagt of er nog autonome financiële ruimte is en naar het realiseren van de 
taakstelling om (niet alleen bij BJZ) efficiënter te werken. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
In de visie van GS staat de jeugdige centraal en de manier waarop de zorg door wie wordt ingevuld; 
ouders moeten weten waar ze heen moeten om de zorg te krijgen die nodig is. De Drentse aanpak 
wordt landelijk gewaardeerd; wachtlijsten zijn weggewerkt en over de doorlooptijden is het college 
tevreden.  
De CJG’s staan in de steigers en het is de bedoeling dat ook het BJZ daarin worden opgenomen om 
(daarmee) de ketenaanpak naar andere voorzieningen te garanderen, vandaar de pilot. Zodra de 
nieuwe colleges van B&W zijn gevormd zal het overleg met de gemeenten worden voortgezet.  
De vrijblijvendheid in het proces Van Signaal naar Actie is voorbij en de provincie zal op de resultaten 
daarvan gaan sturen. Over zorg voor zwerfjongeren is men met name in gesprek met de gemeente 
Assen. Het monitoren van terugvalgedrag heeft prioriteit. De problematiek van het voortijdig schoolver-
laten is in goede handen bij de RMC’s. De groei van het aantal cliënten heeft te maken met tal van 
maatschappelijke oorzaken; door meer nadruk op preventie te leggen wil het college deze groei in-
dammen. Ook het managen van pleegouders heeft aandacht. De bedrijfsvoering bij BJZ is verbeterd, 
waardoor er doelmatiger wordt gewerkt, al heeft de organisatie tijd nodig om de afgesproken omslag 
te realiseren. Autonome middelen zijn niet meer beschikbaar; meer geld is alleen beschikbaar als PS 
in de begroting andere prioriteiten stellen. 
 
Gedeputeerde Haarsma zegt het volgende toe: 

• Zij zal de commissie informeren over de prestatie-indicatoren en de manier waarop die de af-
gelopen jaren zijn toegepast. 

• Eind 2010 volgt een voortgangsrapportage over de inrichting van de CJG’s. 

• De commissie wordt nader geïnformeerd over het de vraag hoe zorgadviesteams (ZAT) om-
gaan met leerlingen van streekscholen uit andere provincies. 

• In het volgende uitvoeringsprogramma zal de paragraaf over kwaliteit worden aangevuld met 
de manier waarop aan de prestatie-indicatoren wordt voldaan en met de kwaliteitsinformatie 
over Yorneo.  

 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat het uitvoeringsprogramma voldoende is toe-
gelicht en besproken. 
 
6. Mededelingen 
Geen. 
 
7. Sluiting 
De vergadering wordt gesloten om 11.00 uur. 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op 7 april om 14.00 uur. 
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Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie Cultuur en Welzijn van 7 april 2010, 
 
 , voorzitter 
 
 
 , commissiegriffier 




